
entrevista 
amb l'àmbit municipal. 

Quina relació espera tenir 
durant la legislatura amb la 
resta de partits? 
Faré el possible per tenir una 
relació respectuosa i fructífera 
amb tots els grups a pesar de 
l'àmpKa majoria. La voluntat és 
arribar al màxim consens 
possible en les propostes de 
l'equip de govern. 

L'autèntic vencedor, però, ha 
estat l'abstenció... 
És difícil trobar una solució. Els 
grans mitjans de comunicació 
han de reflectir les propostes 
concretes i no les picabaralles 
estèrils que creen desencís en la 
ciutadania. Alguns partits han 
jugat a la confusió per treure 
rendiment electoral, i això no 
ajuda a la participació. I un altre 
factor és que en un any, 
Catalunya ha tingut tres 
processos electorals, i això passa 
factura. I a més, a Mollet, hi ha 
hagut grups que no han ajudat a 
augmentar la fiarticipació, 
perquè proposaven l'abstenció o 
el vot en blanc. 

El vot en blanc Tha afavorit en 
l'obtenció de la majoria? 
Un 48% dels ciutadans ens han 
donat suport, i el vot en blanc a 
Mollet ha estat similar a la resta 
de Catalunya, cal respectar-lo, 
però no crec que ens hagi 
afectat. 

L'oposició demanava més 
participació de la ciutadania... 
la garanteix? 
No entenc el model de 
participació que vol l'oposició. 
Quan no hi havia pressupostos 
participatius, se'n volien, quan 
en aquesta legislatura 
s'implanten, no els agrada el 
model, i quan agafem el 90% de 
les propostes ciutadanes i les 
recollim en el pla d'actuació 

"Vull arribar al màxim 
consens amb els partits en les 
decisions del govern" 

municipal, llavors es diu que 
s'ha d'escoltar els partits 
polítics. Nosaltres hem escoltat 
els ciutadans, fent propostes de 
participació innovadores, i 
seguirem amb,aquest model de 
govern de proximitat. 

Parlem de garanties en els 
grans temes de legislatura: 
soterrament de la via del tren, 
pisos de protecció oficial, nou 
hospital... 
L'hospital estarà acabat en 
aquesta legislatura, també el 
centre de serveis El Lledoner, el 
nou aparcament de la plaça Joan 
Miró, el tercer ambulatori, una 
nova comissaria de la Policia 
Municipal. El soterrament de la 
via no serà un projecte acabat en 
4 anys, però haurem de treballar 
per aconseguir l'acord amb el 
Ministeri de Foment i la 
Generalitat perquè quan es faci el 
desdoblament de la via, se soterri. 

Què passarà amb el Tabaran... 
s'hi ubicarà el Teatre Auditori, 
o anirà a les Pruneres? 
No rebutgem el projecte del 
Tabaran, però no dóna 
possibilitats d'encabir-hi els 
grans projectes culturals de la 
ciutat. El Tabaran serà un centre 
cultural, però cal pensar en un 
futur en un gran teatre auditori. 
El pla de les Pruneres s'ha de 
convertir en un gran espai 
ciutadà amb aparcaments per 
afavorir l'accés a la ciutat, 
complementat amb una gran 
peça cultural viva i amb 
rendibilitat social. I les entitats 

demanen un gran espai cultural. 

Si s'ocupa terreny al pla de les 
Pruneres, Mollet tindrà dèficit 
d'aparcament. 
Tenim tres grans projectes 
d'aparcaments. Un de subterrani 
a l'avinguda Burgos, un a les 
Pruneres, i un altre a l'Estació 
de França amb el carrer 
Berenguer III, tots tres de 
pagament. 

L'habitatge, la gent gran i els 
joves centren la legislatura 
que ara comença? 
Construirem 400 habitatges de 
protecció oficial, una oficina 
d'habitatge i un parc 
d'habitatges de lloguer, i no 
només per a joves. Farem un 
espai per joves autogestionat, 
fora del centre de la ciutat per 
evitar molèsties. Per la gent gran 
farem un centre de dia i 
garantirem l'atenció domiciliaria 
als majors de 70 anys. I els 
oferirem, a més, una vessant de 
Uexire i recreativa. 

La seguretat també ha marcat 
l'agenda... 
Mollet és una ciutat segura i 
seguirem mülorant els 
indicadors de seguretat. Caldrà 
buscar el consens amb els altres 
partits i treballar per incremen-
tar els nivells de convivència 
ciutadana. Els ciutadans tenen 
uns drets i unes obligacions, i 
serem ferms amb l'ordenança de 
civisme aprovada. • 

marc garcia b. 
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